
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 11. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 300

Kan ministeren oplyse, hvorledes man har tænkt sig at iværksætte evaluering af, om lov-

liggørelsen af peberspray virker, som oplyst af ministeren i artiklen ”Før valget ville S for-

byde peberspray, men nu tøver justitsministeren” på dr.dk d. 9. september 2019, og hvad

der i undersøgelsen vil være afgørende for ministerens stillingtagen til emnet, herunder

om evalueringen er færdiggjort ved årsskiftet som beskrevet i artiklen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Hegaard (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Hegaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen
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